

News

The TER Power Stage of the 3rd round – 50th Rallye de Ferrol announced

The promoters of the 2019 **TER - Tour European Rally** announced the **TER Power Stage** of the 3rd round, the 50th Rallye de Ferrol. It will be the **S.S.5, San Sadurnino – AS Somozas** of a **total distance of 20.06km**, is planed at 10.10am, on Saturday, July 20th.

As stipulated in the **TER - Tour European Rally** regulation 2019, the five fastest TER and TER2 Cup drivers will win the following Power Stage bonus points:

1st - 5 Points

2nd - 4 Points

3rd - 3 Points

4th - 2 Points

5th - 1 Point

La TER Power Stage de la 3^{ème} manche - Rallye de Ferrol annoncée

Les promoteurs du **TER - Tour European Rally** 2019 ont annoncé la **TER Power Stage** de la 3^{ème} Manche, le 50^{ème} Rallye de Ferrol. Ce sera l'**E.S 5, San Sadurdino – AS Somozas** d'une distance totale de **20.06km**, prévue à **10h10** le samedi 20 juillet.

Comme prévu dans la réglementation 2019 du **TER - Tour European Rally**, les **cinq pilotes TER et TER2 Cup** les plus rapides gagneront les **points bonus Power Stage** suivants:

1^{er} - 5 Points

2^{ème} - 4 Points

3^{ème} - 3 Points

4^{ème} - 2 Points

5^{ème} - 1 Point